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ZÁPISNICA 

z 10. zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 19. októbra o 17.00 hod. 

v zasadačke OÚ v Spišskej Teplici 

Prítomní poslanci: podľa priloženej prezenčnej listiny 

1. V neprítomnosti starostu obce privítal všetkých prítomných zástupca starostu Ing. Pavol 

Pintek, skonštatoval, že sú prítomní všetci poslanci a OZ je spôsobilé rokovať a uznášať sa. 

Oboznámil prítomných s programom a dal hlasovať za navrhnutý program. 

Program: 

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky 

3. Kontrola plnení uznesení OZ 

4. Úprava programového rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 9/2016 

5. Rekonštrukcia miestnej komunikácie na ul. Okružná  

6. Žiadosť Life Academy, s.r.o. Poprad o poskytnutie dotácie na rok 2017 pre Súkromné centrum 

voľného času Rovná 597/15 

7. Žiadosť Únie nevidiacich a slabozrakých Slovenska o poskytnutie finančného príspevku na 

rok  2017           

8. Žiadosť o prenájom sály v KD - Združenie rodičov pri ZŠ v Sp. Teplici 

9. Žiadosť o prenájom sály v KD – Milan Čonka, Okružná 102, Sp. Teplica 

10. Rôzne 

11. Interpelácie poslancov 

12.  Záver 

 

Hlasovanie: Za: 9 

   Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

OZ schválilo program zasadnutia. 

 

2. Zástupca starostu obce navrhol členov návrhovej komisie, overovateľov zápisnice 

a zapisovateľku. 

Návrhová komisia: Marek Červeň, Anna Nemčková 

Hlasovanie: Za: 9 

   Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

OZ schválilo členov návrhovej komisie Mareka Červeňa a Annu Nemčkovú. 

. 

Overovatelia zápisnice: Jana Ďurišová a Tomáš Buc, zapisovateľka Ing. Mária Martinková 

Hlasovanie: Za: 9 

   Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

OZ schválilo overovateľov zápisnice Janu Ďurišovú a Tomáša Buca a zapisovateľku Ing. Máriu 

Martinkovú. 

Hlasovanie: Za: 9 

   Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
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3. Kontrola plnení uznesení OZ. Zástupca starostu informoval prítomných o plnení uznesení zo 

dňa 21.09.2016. Podal informáciu o riešení situácie problematického občianskeho spolunaživania  

na ul. Cintorínskej, ktorú riešila stavebná komisia spolu so starostom obce a sociálnou 

pracovníčkou. D. Kokyová je odsťahovaná zo stánku, majiteľ prisľúbil odstránenie stánku 

z pozemku. 

 

 OZ vzalo na vedomie kontrolu plnení uznesení. 

 

4. Zástupca starostu informoval o návrhu na zmenu rozpočtu obce na rok 2016 rozpočtovým 

opatrením č. 9/2016, ktorý bol vypracovaný ekonómkou obce Mgr. Andreou Lachovou na základe 

toho času známych skutočností, reálnej potreby tak v príjmovej ako aj výdavkovej časti rozpočtu. 

Vysvetlil poslancom potrebu prijať opatrenie po položkách, informácie priebežne dopĺňala 

a vysvetľovala ekonómka obce.  Príjmová časť rozpočtu sa navýšila o výnos dane a zo štátneho 

rozpočtu na asistenta učiteľa a prenesené kompetencie – školstvo. Ekonómka obce vysvetlila 

fungovanie rezervného fondu a rozpočtové pravidlá, ktoré umožňujú presun financií na 

kapitálové výdavky do 31.8. príslušného roku, v inom prípade len pri  havarijnej situácii. 

Poslankyňa Ing. Gabriela Olekšáková navrhuje naplánovať odchodné na rok 2017 vzhľadom na 

možnosť odchodu do dôchodku 2 zamestnancov obecného úradu. Zástupca starostu dal hlasovať 

o návrhu rozpočtového opatrenia. 

 

Hlasovanie: Za: 9 

   Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

OZ schválilo úpravu programového rozpočtu 2016 rozpočtovým opatrením č. 9/2016 spôsobom 

podľa §14 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v znení 

neskorších predpisov. 

 

5. Predseda stavebnej komisie Ing. Ján Šeliga informoval o výsledku z otvárania obálok 

s cenovými ponukami na Rekonštrukciu miestnej komunikácie ul. Okružná. Boli doručené 2 

ponuky, uchádzač Inžinierske stavby Košice, a.s., závod cestné staviteľstvo splnil podmienky 

účasti a ponúkol cenu 25 193,28€, uchádzač Juno DS, s.r.o. nedodal čestné prehlásenie 

a neuviedol sumy po čiastiach, ponúkol cenu 31 594,62€. 

 

OZ vzalo na vedomie ponuku uchádzača Inžinierske stavby Košice, a.s., závod cestné staviteľstvo 

na realizáciu zákazky s nízkou hodnotou „Rekonštrukcia miestnej komunikácie ul. Okružná“ 

v sume 25 193,28€. 

6. Zástupca starostu informoval o žiadosti Life Academy, s.r.o. Poprad na rok 2017 pre Súkromné 

centrum voľného času, ktoré navštevujú 3 deti do 15 rokov s trvalým pobytom v Spišskej Teplici. 

 

Hlasovanie: Za: 0 

   Proti: 8 

Zdržal sa: 1 (Červeň) 

 

OZ neschválilo poskytnutie dotácie pre Life Academy, s.r.o. Poprad na rok 2017. 

 

7.  Zástupca starostu informoval o žiadosti Únie nevidiacich a slabozrakých Slovenska Poprad 

o poskytnutie finančného príspevku (sponzorstva) na rok 2017. Poslanci diskutovali o výške 

príspevku, zhodli sa na sume 150€. 
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Hlasovanie: Za: 9 

   Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

OZ schválilo poskytnutie finančného príspevku (sponzorstva) pre Úniu nevidiacich 

a slabozrakých Slovenska na rok 2017 vo výške 150€. 

 

8. Zástupca starostu informoval o žiadosti Združenia rodičov pri ZŠ v Sp. Teplici o bezplatný 

prenájom sály KD. Prednosta Ing. Hric vysvetlil výšku poplatkov za prenájom, ktorá je podľa 

VZN č. 11/2008 rôzna podľa účelu prenájmu a nižšia pre zložky a kluby. Poslanci Jana Ďurišová 

a Marek Červeň zdôraznili, že pri konaní akcií MsSČK a DHZ platia prenájom.  

Hlasovanie: Za: 1 (Nemčková) 

   Proti: 6 (Buc, Červeň, Ďurišová, Dunaj Jurčo, Michalková, Šeliga) 

Zdržal sa: 2 (Olekšáková, Pintek) 

 

OZ neschválilo bezplatný prenájom sály KD pre Združenie rodičov pri ZŠ v Spišskej Teplici dňa 

25.11.2016 za účelom rodičovskej zábavy. 

 

Zástupca starostu dal hlasovať za platený prenájom. 

Hlasovanie: Za: 9  

   Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

OZ schválilo prenájom sály KD pre Združenie rodičov pri ZŠ v Spišskej Teplici dňa 25.11.2016 

za účelom rodičovskej zábavy. 

 

9. Zástupca starostu informoval o žiadosti p. Milana Čonku  na prenájom sály KD v dňoch 26.-

27.12.2016 za účelom zábavy. Poslanci sa informovali, či má uhradené záväzky voči obci, 

ekonómka obce uviedla, že nemá, prítomný syn žiadateľa uviedol, že ak bude prenájom 

schválený, uhradí ich. V rovnakom termíne požiadali o prenájom sály aj členovia DHZ, poslanci 

doporučili uhradiť záväzky a požiadať o prenájom v inom termíne. 

 

Hlasovanie: Za: 0 

   Proti: 9 

Zdržal sa: 0 

 

OZ neschválilo prenájom sály KD pre p. Milana Čonku, Okružná 102, Spišská Teplica, v dňoch 

26.-27.12.2016 za účelom zábavy. 

10. Rôzne: 

 Zástupca starostu podal návrh na zrušenie Uznesenia č. 40/2006, body 2 a 3. Uznesie č. 

40/2006 v bodoch 2 a 3, ktoré určovalo podmienky na príspevok na stravu, je z dôvodu 

úpravy podmienok v novom schválenom VZN č. 2/2016 nerelevanté a je potrebné ho 

zrušiť. 

 

Hlasovanie: Za: 9 

   Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
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OZ zrušilo Uznesenie č. 40/2006 bod 2 a 3. 

 

 Zástupca starostu informoval o žiadosti Súkromnej základnej umeleckej školy Rosnička 

na predĺženie nájmu v budove ZŠ v Spišskej Teplici. Riaditeľ ZŠ Mgr. Jarkuliš vysvetlil, 

že sú pripravené nové zmluvy o prenájme nebytových priestorov v ZŠ s vyšším 

nájomným. 

Hlasovanie: Za: 9 

   Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

OZ schválilo žiadosť Súkromnej základnej umeleckej školy Rosnička na predĺženie nájmu 

v budove ZŠ v Spišskej Teplici. 

 

 Zástupca starostu informoval o žiadosti Súkromnej základnej umeleckej školy Fantázia na 

predĺženie nájmu v budove ZŠ v Spišskej Teplici.  

Hlasovanie: Za: 9 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

OZ schválilo žiadosť Súkromnej základnej umeleckej školy Fantázia  o predĺženie zmluvy 

o prenájme nebytových priestorov v Základnej škole s materskou školou v Spišskej Teplici. 

 

 Zástupca starostu informoval o žiadosti ZŠ s MŠ o schválenie finančných prostriedkov 

v sume 14 500€ na výmenu okien v učebniach ZŠ. Riaditeľ Mgr. Jarkuliš vysvetlil, že 

výmenu okien navrhla Rada školy, ktorá je poradným orgánom. Vyšší rozpočet na 

výmenu okien súvisí s technickým riešením, keďže je potrebná výmena okien nielen 

v učebniach, ale aj v kabinetoch. Zároveň upozornil na havarijný stav okien, čo je 

potrebné riešiť. Ekonómka obce vysvetlila možnosť financovania – v roku 2016 obec 

nemá v bežnom rozpočte finančné prostriedky a z rezervného fondu môže vykonávať 

rozpočtové opatrenia a povolené prekročenie a viazanie finančných operácii do 31.8. 

príslušného roku. Navrhuje zapracovať výdavky do rozpočtu na rok 2017. Prednosta OÚ 

navrhol riešiť výmenu okien komplexne a prehodnotiť technické riešenie vzhľadom na 

možnosť získať prostriedky pri splnení energetických kritérií. 

Hlasovanie: Za: 0 

Proti: 5 (Buc, Dunaj Jurčo, Michalková, Pintek, Šeliga) 

Zdržal sa: 4 (Červeň, Ďurišová, Nemčková, Olekšáková) 

 

OZ neschválilo žiadosť ZŠ s MŠ Spišská Teplica o poskytnutie finančných prostriedkov na 

výmenu okien v ZŠ. 

 

 Zástupca starostu informoval o žiadosti DHZ Spišská Teplica o bezplatný prenájom sály 

KD dňa 26.12.2016 za účelom usporiadania tanečnej zábavy pre členov a priaznivcov 

hasičov. Marek Červeň navrhol vyškrtnúť zo žiadosti bezplatný prenájom a hlasovať 

o prenájme za poplatok podľa platného VZN. 

Hlasovanie: Za: 9 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
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OZ schválilo prenájom sály KD pre Dobrovoľný hasičský zbor v Spišskej Teplici dňa 

26.12.2016. 

 

 Zástupca starostu informoval o žiadosti p. Aleny Kovácsovej o vybudovanie predĺženia 

miestnej komunikácie pre stavebný obvod Podhrádok, ktorý je schválený platným  

ÚPN-O Spišská Teplica. Ing. Pintek vysvetlil situáciu, obec nevlastní pozemky, kde má 

byť vybudovaná miestna komunikácia. Za stavebnú komisiu navrhol Ing. Ján Šeliga 

osloviť majiteľov pozemkov kvôli vysporiadaniu majetkovo-právnych vzťahov pod 

plánovanou miestnou komunikáciou a za účelom zistenia ceny za odkúpenie. 

 

OZ vzalo na vedomie žiadosť o vybudovanie predĺženia miestnej komunikácie pre 

stavebný obvod Podhrádok v Spišskej Teplici. 

 

11. Interpelácie poslancov: 

 Jana Ďurišová: navrhla zabezpečiť počas sviatku všetkých svätých a dní pred ním čistotu 

a odvoz odpadu na cintoríne tak, aby pred sviatkom boli odstránené veľkokapacitné 

kontajnery a presunuté zatvarácie 1100l kontajnery od budovy prevádzky. Informovala sa 

o umiestnení infotabule na ul. Cintorínska, umiestnení dopravných zrkadiel na ul. 

Okružná a Budovateľská.  

 Ing. Ján Šeliga upozornil na nutnosť orezať konáre pri dopravnej značke na križovatke ul. 

Obrancov mieru a Osloboditeľov. 

 Marek Červeň sa informoval o žiadosti fy Gematic na umiestnenie hracích automatov 

a o možnosti upraviť ich zákaz VZN. Ing. Pavol Pintek položil otázku, či je vôľa zakázať 

prevádzkovanie hracích automatov na území obce. M. Červeň navrhol vyvolať diskusiu 

na túto tému a stretnutie za účelom tvorby VZN. 

 Ing. Gabriela Olekšáková vyzvala stavebnú komisiu, aby vysvetlila občanom v ďalšom 

čísle občasníka ako prebiehajú výberové konania na stavebné práce a ich trvanie a tiež 

podať občanom z OÚ informáciu o agende zamestnancov, ktorú zabezpečujú. 

 HKO Ing. Mária Krajčová informovala o podnete občana vo veci oznámenia o voľnom 

pracovnom mieste, konštatovala, že obec postupovala podľa zákona a navrhla vytvoriť 

sekciu o voľných pracovných miestach aj na webovom sídle obce. Informovala sa 

o administrácii webstránky, Ing. Martinková, ktorá zabezpečuje správu webu 

informovala, že súčasné technické riešenie je málo flexibilné a nezodpovedá 

požiadavkám na jednoduchú aktualizáciu a prispôsobenie potrebám obce a občanov, preto 

je do budúcna vhodné zvážiť riešenie pomocou podporovaného a priebežne 

aktualizovaného redakčného systému, ktorý používajú mnohé mestá a obce. Prednosta 

OÚ Ing. Hric navrhol vykonať prieskum trhu a zahrnúť požiadavku na financovanie do 

rozpočtu na rok 2017. 

 Marek Červeň pripomenul, že počas pobožnosti 1.11.2016 je potrebné zabezpečiť na 

cintoríne ozvučenie od 14h a navrhol v čase od 15-18h v areáli cintorína hrať komornú 

hudbu pre vytvorenie dôstojnej atmosféry. Tiež je potrebné v čase zvýšenej návštevnosti 

cintorínov sprístupniť verejnosti WC v areáli. 

 Anna Nemčková upozornila na zaberanie verejných priestranstiev parkujúcimi autami – 

dlhodobo na parkovisku pri obchode Jednota a na križovatke na ul. Obrancov mieru 

a Osloboditeľov, kde parkujúce vozidlá zároveň bránia vo výhľade do križovatky pri 

značke STOP. 

 Mgr. Jana Jakubčáková sa informovala o priebehu redakčného spracovania a tlače 

Teplického spravodajcu. 

 Ing. Jozef Pitoniak navrhol zabezpečiť zákaz vjazdu vozidiel do areálu cintorína 

zamknutím veľkej brány a pre verejnosť nechať otvorenú bránku, ktorá neumožní vjazd 



6 

 

vozidiel bez oprávnenia. Navrhol tiež monitorovať vytvárania čiernych skládok pomocou 

fotopascí. 

 Riaditeľ ZŠ s MŠ Mgr. Jarkuliš preložil návrh na vyradenie školských pomôcok, ktoré sa 

už nepoužívajú a zaberajú miesto, Ing. Olekšáková Anna Nemčková vysvetlili ako 

postupovať pri inventúre a vyradení z majetku, ekonómka Mgr. Lachová navrhla, že 

poskytne spoluprácu ekonómke ZŠ. 

 P. Rudolf Šebest sa informoval, kedy bude v obci umiestnená pamätná tabuľa Ing. 

Jozefovi Havašovi. Ing. Pintek informoval, že VZN o udeľovaní ocenení je účinné od 

7.10.2016 a obecný úrad pripraví návrh. 

 

12. Záver. Zástupca starostu obce poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie obecného 

zastupiteľstva. 

 

 

Overovatelia zápisnice:  Tomáš Buc 

   Jana Ďurišová 

 

 

 

Zapísala: Ing. Mária Klára Martinková 

V Spišskej Teplici 24.10.2016 

        

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Ing. Miroslav Hric v. r.      Ing. Radoslav Šeliga v. r. 

   prednosta OÚ                    starosta obce 

 

 

 

 


